
 

 

Friskis & Svettis avd Bærum 

Referat styremøte 

 

 
Til stede: Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Janne Distad, Michel Mateos, Inger Louise Stange, Elisabeth Sageng og Malene Juliette Myreng   
Avholdt:  29 okt 2020 - Kl. 17.00 – 18.30 på Teams 
Referent: Malene Juliette Drabløs Myreng 

Neste møte: Torsdag 19. November kl. 17.00 på Teams  
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansvar 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent  
 

 
 
 
 

2. 
 
 

Ansvarsfordeling, 
styreavslutning / 
strategisamling  

Brit tar opp at vi burde lage en klar oversikt over hva som skal gjøres til neste styremøte ved å skrive opp 
hvem som har ansvar for at oppgaven gjennomføres i høyre kolonnen, slik at styret får en oversikt over 
hvilke oppgaver som skal følges opp til neste styremøte.  
 
Martine foreslo at styreavslutning / strategisamling utsettes til januar og at styret må se an situasjonen 
om det blir mulig å avholde styreavslutning / strategisamling på nyåret. Vi avtaler å avholde neste 
styremøte digitalt på Teams den 19. November og vurderer da om det blir digitalt møte på Teams den 3. 
Desember eller om man kan møtes på Avløs. Hvis styret møtes på Avløs i desember, lover Brit å bake 
boller. 

 

3.  Status i FS Bærum v/ DL 
Janne Distad 

Janne redegjør for status i FS Bærum, kort oppsummert i disse punktene: 
- Det har ikke skjedd store forandringer i FS Bærum siden sist styremøte. FS går bra under korona-

forutsetningene.  
- Det har vært enkelte utmeldinger. Disse skyldes hovedsakelig at medlemmet har mistet jobben 

eller blitt permittert.  

Janne 
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- FS Bærum har fått flere nye medlemmer i aldersklassen 30-40 år. Disse kommer i tillegg til de nye 
medlemmene i den yngste aldersklassen .  

- Fremover vil det avholdes live-streaminger på formiddagen og i helgene. Dette er tidspunktene 
det er vanskeligst å få instruktører til.  

- Det er på sikt planlagt instruktørløse spinning-timer i store sal.  
- Janne ønsker å få skaffet en TV til lille sal slik at flere kan delta på jympa fra det lille rommet ved 

at treningen fra store sal vises på skjermen.  
- Hver mosjonist kan max ha 3 aktive plassreservasjoner. Dette har skapt noen reaksjoner hos 

enkelte mosjonister.  
- Det vil bli avholdt funksjonærtreff søndag 15. November. Man kan melde seg på via e-post til 

Janne, og påmeldingsfristen er 6. November.  
- Møte med nye frivillige er avlyst. Etter planen skal nye instruktører lisensieres i november måned 

via film eller andre løsninger. Det vil postes på facebook-gruppa når lisensieringene er 
gjennomført.  

- Merkevareplattformen: Dette er et internt arbeidsdokument som kan brukes aktivt for blant 
annet å rekruttere nye mosjonister.  

- Det har blitt ansatt en ny resepsjonist, og en resepsjonist er satt i karantene.  
- Spinningssalen har fått en ny forsterker, denne fungerer godt.  
- Janne understreker at det er best at instruktørene enten benytter seg av Spotify eller 

Fitnessplayer for avspilling av musikk. Det er ønskelig at musikken skal være tilgjengelig via 
Internett (slik som Spotify og Fitnessplayer), slik at man kan logge seg inn på en personlig bruker 
og hente musikken derfra.  

- Nytt medlemssystem: Det nye medlemssystemet BRP kommer til å koste mer enn planlagt ifølge 
Norges idrettsforbund (NIF). Dette vil ta tid å få bli avklart, og Janne regner med at FS Bærum ikke 
vil kunne ta systemet i bruk før første kvartal 2021.  

 
Oppsummering: FS Bærum går bra under de forutsetningene vi lever under nå, og vi kjører på med mange 
timer! Alt i alt er de fleste mosjonistene fornøyde med treningstilbudet. 

4. Oppgradering av 
styrkerom 

FS Bærum søkte om kr. 280 000 for oppgradering av styrkerom. Det er behov for nytt 
styrketreningsutstyr. Janne forteller at gulvet i den store salen har blitt betraktelig bedre etter at man 
begynte å vaske det med salmiakk. Gulvet er ikke lenger så glatt som det pleide å være.  

Janne 
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Siden det er usikkert hvor mye penger FS Bærum vil få i støtte, ønsker styret ønsker at det lages en 
oversikt over hvilke oppgraderinger man ønsker å prioritere (altså en prioriteringsliste) og hvor mye de 
ulike oppgraderingene vil koste. Den kan for eksempel se slik ut (kostnader er ikke tatt med):  
 
Pakke 1: Oppgradering av gulvet i store sal 
Pakke 2: Oppgradering av styrkerom  
Pakke 3: Oppgradering av gulvet og treningsutstyr i styrkerommet 
 
Janne understreker at oppgradering av styrkerommet bør ha første prioritet. Rommet brukes av mange 
unge og har behov for nytt utstyr. Janne påtar seg oppgaven med å lage et utkast til oversikt over ulike 
oppgraderinger.  
 
Martine fremmer forslag om at FS Bærum kan søke penger fra fondet og betale tilbake rentefritt.  

5.  Støtte fra Bærumspakken Bærum Kommune har vært rause med idrettslagene i kommunen. FS Bærum har fått en forholdsmessig 
stor andel av kommunens krisepakke fordi vi, i motsetning til mange andre idrettslag, ikke har fått 
krisepakke fra staten. 
FS Norge hadde i slutten av august møte med idrettspresidenten Berit Kjøll og karen Kvalevå og 
diskuterte både manglende krisepakke og manglende moms kompensasjon. NIF har sendt pressemelding 
i begynnelse av oktober og etterlyst støtteordninger til de idrettslag som ikke kommer inn under statelige 
krisepakker til idretten. Mulig at det skal være et oppfølgingsmøte i desember. 
Brit har også hatt kontakt med Viken idrettskrets v/Turid Williksen (1 nestleder – fra Bærum) som har 
lovet å følge opp manglende krisepakker til  enkelte idrettslag.  
 
FS Bærum har fått kr. 1 250 000 kr i støtte fra Bærum kommune og har i tillegg fått kr. 20 000 i støtte til 
lønn for Anne Lene. Det er også søkt om støtte til lønn for Heidi.  

Brit 

6.  Mulig reduksjon i husleia  Brit fremmer forslag om å snakke med utleier om redusert husleie på 20 % for november og desember 
måned 2020. 40 % av de månedlige kostnadene går til husleie. I september måned 2020 var inntektene til 
FS Bærum 120 000 kr lavere enn september måned 2019.   
 

Brit 
Janne 
Martine 
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Styret diskuterer hvordan FS Bærum best mulig kan henvende seg til utleier, og styret kommer frem til at 
man bør nærme seg utleier skriftlig. En husleiereduksjon på 20 % er passelig og det er viktig at også 
utleier er med på den felles dugnaden. Brit sier hun kan utforme et skriftlig utkast til reduksjon av husleie 
og sende dette til Martine og Janne for kommentarer.  

7.  Oppdatert informasjon til 
funksjonærgruppa  

Styret diskuterer hvorvidt man bør informere funksjonærgruppa på facebook om at de nye koronareglene 
ikke får betydning for treningen i FS Bærum. Janne tar på seg denne oppgaven og publiserer et innlegg på 
funksjonærgruppa på facebook.  

Janne  

8.  Danne beredskapsgruppe Christoffer og Elisabeth skal komme tilbake til opprettelsen av en beredskapsgruppe til neste styremøte. 
Det skal dannes en beredskapsgruppe der blant annet funksjonærer kan stille opp dersom ansatte i FS 
Bærum må i karantene.  

Elisabeth  
Christoffer 

9. Eventuelt  Styret gjennomgår regnskapet v/ Brit på neste styremøte den 19. November.  Brit 

 
 


